
 

 

Σε απάντηση της σχετικής Ερώτησης, σας γνωρίζω τα ακόλουθα: 

Η διαδικασία συλλογής και ανάλυσης του αξιοποιήσιμου γενετικού υλικού είναι 

σε αρκετές περιπτώσεις τεχνικά δυσχερής και μέχρι σήμερα δεν έχουν παραχθεί 

αποτελέσματα ως προς την ταυτοποίηση των πεσόντων. Οι σχετικές διεργασίες 

εξακολουθούν όμως να βρίσκονται σε εξέλιξη και οι αρμόδιες υπηρεσίες των Ενόπλων 

Δυνάμεων, με τη συνδρομή της Διεύθυνσης Εγκληματολογικών Ερευνών της 

Ελληνικής Αστυνομίας και του Εθνικού Κέντρου Έρευνας Φυσικών Επιστημών 

«ΔΗΜΟΚΡΙΤΟΣ», κάνουν χρήση όλων των διαθέσιμων επιστημονικών μέσων και 

μεθόδων προς τον σκοπό αυτόν. 
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Δνση Κοινοβουλευτικού Ελέγχου 
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e-mail: nomgkbe@mod.mil.gr 
Φ.900α/1260/19249 
Αθήνα,  8 Μαρτίου 2024 
Σελίδες: Μία (1)  

ΚΟΙΝ.: Βουλευτή κ. Χρήστο Μπουκώρο  
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ΘΕΜΑ: Κοινοβουλευτικός Έλεγχος 

  
ΣΧΕΤ.: Ερώτηση 2964/01-02-2024 της Βουλής των Ελλήνων 
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